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Närvarande:  
Johanna 
Patrik 
Anki 
Sara 
Fanny  
Daniella 
Linnea 
Emelie 
Wilma 
 
Frånvarande:  

Alice 
 
 

1. Möte öppnas 
Johanna öppnar mötet. 
 

2. Val av sekreterare  
Anki vald till sekreterare 
 

3. Val av justerare 
Sara 
 

4. Godkännande av dagordningen 
 

 
5. Extra mötet är pga avtal med Pro Vet. 

På tävlings mötet den 19 juni -22 kom det upp ang att vi ev ska ha ett avtal 
med Pro vet. Meningsskillnader finns i styrelsen. Hur kan vi göra ett avtal så 
att det gynnar båda parter. Hur ska ett avtal vara uppbyggt och vad ska det 
innefatta.  
Ska vi titta på en alternativ plats att ha tävlingen på tex Strömsholm om vi inte 
får till någon dialog? 
Det har tidigare funnits en dialog, det har upp i diskussion på tidigare 
styrelsemöten. Det är viktigt att styrelsen inte blir personligt ansvariga. 
Ett kontrakt ska löpa på ett visst antal år, så det är även en trygghet för båda 
parter. 
Finns det någon annan förening som har något liknande avtal Vänsta, Skästa 
och Enköpingsnäs. 
Vi har hjälp  
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Styrelse är överens att starta en dialog med Pro Vet, Johanna, Patrik och 
Emelie ingår i gruppen. Johanna tar kontakt med Pro vet för en dialog ang 
avtal. 
Patrik informerade att han har kollat upp Bajamajor och ev kan vi få dessa 
sponsrade. I annat fall skulle det kosta 2 500:- + moms. 
 

6. Mötet avslutas 
 

 

 

 

………………………………………  

Ordförande Johanna Myllymäkki 

 

 

……………………………………..   

Sekreterare Annika Lundberg 

 

   

………………………………………   

Justerare Sara Emretsson Olsson 

  
 


